
 
                                       S P R A W O Z D A N I E 
    
 
           z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym 
 
 
     Ostatnie sprawozdanie przedstawione zostało na Sesji Rady Miejskiej w dniu 
27 listopada 2008 roku. Obejmowało ono okres  działalności Burmistrza od   
29 października do  27 listopada  2008 r. 
Zagadnienia merytoryczne z mojej działalności od  28 listopada 2008 r. przedstawiają 
się następująco:  
 
 
I. Czynności związane z bieżącą  realizacją zadań gminy : 
 
 
1. nadano bieg uchwałom Rady Miejskiej podjętym na Sesji w  dniu   

27 listopada br. oraz wnioskom z bieżących posiedzeń Komisji Rady    
     Miejskiej,  
2. w ramach ustawowych kompetencji wydałem 44 decyzje administracyjne  

 oraz 8 postanowień w trakcie prowadzonych postępowań administracyjnych, 
3. podpisałem umowy notarialne w sprawach  zbycia nieruchomości gminy 
      ( 7 lokali mieszkalnych i 1 działka ).  
 
II. Wydałem w tym okresie z a  r z ą d z e n i a  w sprawach : 
 
 
1. wytypowania do zbycia na rzecz najemców lokali mieszkalnych w budynku przy 

ul.Lipowej 10 ( 28.11), 
2. wprowadzenia bieżących zmian w budżecie gminy na 2008 rok ( 30.11), 
3. wytypowania do zbycia na rzecz najemców lokali mieszkalnych w budynku przy 

ul.Spółdzielców 7 ( 04.12), 
4. przeznaczenia gruntów gminnych do 3-letniej dzierżawy – zgodnie z Uchwałą 

Rady Miejskiej     z dnia 30 września 2008 r. Nr XXII/148/2008 ( 10.12.), 
5. wytypowania do zbycia na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego w budynku przy 

ul.Wojska Polskiego 26 ( 10.12), 
6. ogłoszenia wykazu nieruchomości przygotowanych do zbycia:lokale mieszkalne 

w budynikach przy ul.Zakopiańskiej 2, Lipowej  10, Łąkowej 1 i Kościuszki 2  
(16.12.), 

7. ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych  
realizowanych przez organizacje pozarządowe w roku 2009 ( 17.12). 

 
 
III.  Podpisałem umowy o charakterze cywilno - prawnym na realizację zadań 
gminy z : 
 
-  Zakładem Robót Budowlanych –Tadeusza Kwiatkowskiego na wykonanie remontu- 
przebudowy  muru oporowego przy ul.Parkowej, 
-  z Rozgłośnią  Regionalna Polskiego Radia we Wrocławiu – podpisano aneks o  



   przejęciu przez gminę obowiązków płatnika należności za usługi zlecone przez    
   MBP, 
-  Firmą AKRONIM Arkadiusza Korolika na  przetłumaczenie strony internetowej na j 
   ęzyk rosyjski, 
-  Firmą „ Hydro-Partner” Sp.z o.o. podpisano aneks terminowy do umowy  
   z 02.09.2008 r. na wykonanie systemu monitoringu sieci wodociągowej, 
-  Firmą DELTA SERVICE Roberta Wargenau na zakup specjalistycznego sprzętu  
   hydraulicznego ratownictwa drogowego ( w ramach  projektu unijnego  z EWT), 
 
 
IV   W związku z realizacją zadań gminy uczestniczyłem w różnych  
      spotkaniach i naradach  : 
 
 
 
- 01.12. -  udział w spotkaniu z wykonawcą zadania „ORLIK 2012”, 
- 02.12. -  narada w Międzygminnym Związku Celowym w sprawie wysypiska   
  odpadów komunalnych, 
- 03.12. -  udział w posiedzeniu Zarządu  Dolnośląskiej Organizacji Turystycznej, 
  zorganizowanym w Krośnicach, 
- 04.12. -  udział w Walnym Zebraniu Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu   
  Glacensis, zorganizowanym w Zieleńcu, 
- 05.12. -  spotkanie z Ochotniczą Strażą Pożarną z Ceskich Skalic i Polanicy-Zdroju, 
- 07.12. -  udział w imprezie  lokalnej „Polska Choinka” , 
- 13.12. -  udział w imprezie „mikołajkowej” organizowanej przez świetlice  
  profilaktyczno-wychowawcze, 
- 15.12. - spotkanie z Dyrektorem SCM - Panem Krzysztofem Wywrotem w sprawach   
  bieżących, 
- 15.12. -  spotkanie z przedstawicielami Spółki „ JANTAR” w sprawie wykonania    
  wyroku sądowego ( dotyczy zapewnienia lokalu mieszkalnego dla lokatorów  
  zamieszkałych w obiekcie spółki), 
- 23.12. – spotkanie z Dyrektorem Zarządu Okręgu F W P - Panem Bogdanem  
   Krynickim, 
 
 
Uczestniczyłem w spotkaniach „ opłatkowych” : 
 
- 13.12. -  w Kole Sybiraków, 
- 17.12. -  w O S P, 
- 18.12. -  w Związku Rencistów i Emerytów, 
- 19.12. -  w Gimnazjum, 
- 22.12. -  u Biskupa Ignacego Deca w Świdnicy, 
- 23.12. -  w S C M , 
- 24.12. -  w Komisariacie Policji ( spotkanie połączone było z przekazaniem Policji  
  nowego samochodu). 
  
 
 
 
 



 
V.  Dodatkowe informacje o działaniach podejmowanych przez Zastępcę  
     Burmistrza: 
 
 
- 01.12. -  spotkanie robocze z Firmą  ATA  wykonawcą kompleksu boisk „ORLIK   
  2012”, 
- 05.12. - udział w spotkaniu szkoleniowym straży pożarnej z Polanicy i z Ceskich    
  Skalic, 
- 09.12. - spotkanie z przedstawicielami MZK Spółka z o.o. w sprawie zlecenia usług  
  w zakresie zarządu i administrowania zasobami mieszkaniowymi w roku 2009, 
- 10.12. - spotkanie z Firmą HYDRO PARTNER - wykonawcą  systemu monitoringu     
   sieci wodociągowej, 
-  12.12. - spotkanie z przedstawicielami Ceskich Skalic w sprawie programu    
   współpracy w roku przyszłym, 
- 16.12. – spotkanie z przedstawicielami MZK w sprawie zlecenia usług oczyszczania  
   miasta w roku 2009, 
- 19.12. – udział w Walnym Zebraniu Międzygminnego Związku Celowego. 
 
 
 
W kwestiach szczegółowych dotyczących zagadnień objętych sprawozdaniem- 
informacje będą udzielane na Sesji Rady Miejskiej.  
 
                                                                    
 
   Polanica-Zdrój,  30 grudnia 2008  
                      
                                                                                   Burmistrz Miasta 
                                                                                   (-) Jerzy Terlecki 


